
英语写作模板：观点对比型 (Opinion Contrast)

写作正文 (Template Body)

With the development of modern society and economy, [话题] is becoming a more and more common topic¹
among many people. Nevertheless², people from different backgrounds³ may have various attitudes⁴
towards it.

Some people are in favor of⁵ the opinion that [观点一]. First of all, [支撑句型 + 证据一]. In addition, [支撑句型 +
证据二]. Last but not least⁶, [支撑句型 + 证据三].

Nevertheless, there is also a different voice. Other people hold the view⁷ that [观点二]. To begin with, [支撑句
型 + 证据一]. Besides, [支撑句型 + 证据二]. At last, [支撑句型 + 证据三].

From what has been discussed above⁸, who is right? I consider that both of the opinions have something
reasonable⁹. From my perspective¹⁰, I tend to¹¹ be in favor of the former / latter¹² one.

重点词汇与解析 (Annotations)

索引 表达 / 释义 索引 表达 / 释义

¹ Common topic 常见话题 ⁷ Hold the view 持有...观点

² Nevertheless 然而 (强转折) ⁸ From what has been... 综上所述

³ Backgrounds 背景 (教育/社会) ⁹ Something reasonable 有合理之处

⁴ Various attitudes 各种态度 ¹⁰ Perspective 视角/观点

⁵ In favor of 赞成/支持 ¹¹ Tend to 倾向于 (表达稳重)

⁶ Last but not least 最后但同样重要 ¹² Former / Latter 前者 / 后者

中文对照翻译 (Translation)
随着现代社会和经济的发展，[话题] 正成为许多人之间越来越普遍的话题。然而，来自不同背景的人们对此可能有
各种不同的态度。

一些人赞成 [观点一] 这一看法。首先，[证据一]；此外，[证据二]；最后但同样重要的是，[证据三]。然而，也有不
同的声音。其他人持有 [观点二] 的观点。首先，[证据一]；此外，[证据二]；最后，[证据三]。

从以上讨论的内容来看，谁是对的呢？我认为这两种观点都有其合理之处。从我的角度来看，我更倾向于支持 [前
者 / 后者]。
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